
Bestyrelsesmøde
23. 3. 2020

     
 Nappedam Bådelaug

Deltagere: Ingen
  
Fraværende: Alle

Referent: Peter Storm

  Dagsorden:

1. Spørgetid.  
Havnens ansatte er inviteret til et dialogmøde forud for bestyrelsesmødet.

Som følge af den krise Corona smitten forvolder i det meste af verdenen, hvor alt 
bliver lukket og aflyst, er vores bestyrelsesmøde i marts også aflyst.
Mødet med havnens ansatte tager vi på et senere tidspunkt.

2. Orientering fra formanden.
Corona virus fylder i øjeblikket alt overalt, og det er alvorligt og trist. Vi kan kun 
håbe at de mange tiltag med lukninger m.v., vil bevirke at vi snart kan få en normal 
hverdag igen, og at antallet af syge stopper.

Alle mødeaktiviteter i havnen er p.t. suspenderet. Der er sat opslag op på døren til
Klubhuset, og på hjemmesiden, om hvordan vi forholder os til Corona situationen og 
om forårets søsætning. Hold øje med Bådelaugets hjemmeside!

Derfor p.t. kun nogle få nyheder udover ovennævnte:
       John Gyldenløve har købt et nyt køleskab til drikkevarer i køkkenet. Det gamle, som 
       også var meget støjende, er kaput og vil blive kørt på Containerpladsen, når de igen
       lukker op. Pris for det nye kun kr. 3.300,-

       Vi forventer fortsat at friske legepladsen lidt op her i foråret, ligesom Arbejdsholdet
       afslutter vinterens opgaver.

       Vores kontingent til Dansk Sejlunion er på godt kr. 31.000 hvert år. Det synes jeg
       er mange penge, og vil derfor foreslå, at vi overvejer at melde os ud. Det er under
       alle omstændigheder en ting som skal vedtages på en generalforsamling, da vores
       medlemskab er vedtægt bestemt, men tænk lidt over det. Jytte har lige betalt for i 
       år.
     
3. Mødets emner:

      

4. Regnskab og budget.
Indestående i Bank kr. 897.737,- Restancer p.t. kr. 1.075,-

5. Eventuelt

6. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde
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